
  

Referat fra skolebestyrelsesmøde torsdag den 3/2-22 kl. 17.30 

 
Deltagere:  Dan Kondrup, Tina Løkke Slot, Jens Moesgård, Michala Herskind, Helene Kjærsgaard, Elex Kristensen, Lene 

Trillingsgaard, Birthe Jensen, Jette Fredslund, Dorte Lorentzen 

Afbud: Slavka Hansen, Inger Hauge, Jesper Sørensen, Trine Madsen, elevrådet 

Referent: Jens Moesgaard 

 

Dagsorden Kommentarer/beskrivelse Beslutning Ansvarlig 
1. Godkendelse af 

dagsorden og referat fra 

sidst 

 

Godkendt Husk referat ligger på AULA + 

hjemmeside. Tjek lige op på 

referatet fra december – er ikke 

på hjemmesiden 

Dan 

Jette 

2. Elevråd 

 

Ingen til stede 

 

 Dan 

3. Fortsat arbejde med PR 

strategi 

 

 

Dorte fortalt om Tingbjerg Skole, Brønshøj – 

der har arbejdet med skolen indadtil (værdier) 

og udadtil (PR, omdømme). Situationen for få 

år siden: 95% tosprogede. 33% valgte skolen i 

distriktet. Nu: 85% tosprogede. 60 % vælger nu 

distriktsskolen. Der har været en bevidst 

strategi om at tiltrække flere dansksprogede. 

Man har bevidst høje forventninger til ledelse, 

forældre, lærere og elever. Forældre og 

skolebestyrelsen virker som ambassadører 

indadtil og udadtil. Grundværdier er dannelse 

og demokrati. Skole-hjem-samtaler er 

læringssamtaler og finder sted tre gange årligt. 

I forlængelse af de strategier der 

besluttedes i oktober, er der 

disse tilføjelser:  

• Gamle elever kan bruges 

som ambassadører.  

• Fokus skal være på det 

gode vi gør nu – og at dét 

er en del af skolens DNA 

og historik: god trivsel 

blandt eleverne, 

engagerede 

medarbejdere, høj 

faglighed, mangfoldighed, 

Dorte 



  

Dagsorden Kommentarer/beskrivelse Beslutning Ansvarlig 
Børnene er inddraget i tilrettelæggelsen af 

skole-hjem-samtalerne. De har en bevidst 

mediestrategi: Har opgraderet på FB og 

Instagram. Professionel PR-rådgiver og grafiker 

engageret. Det væsentligste var KVALITET.  

 

Vi havde en drøftelse af, hvordan 

Brændgårdskolen fungerer, og hvordan vi får 

gjort omverdenen bekendt med det (i 

forlængelse af mødet i oktober – se referatet 

herfra).  Vi har på Brændgårdskolen et stort og 

vedvarende fokus på forventninger - jf. vores 

værdigrundlag om faglighed og trivsel. Skolen 

klarer sig godt og har gjort det historisk 

gennem mange år.  

 

Galaxen gør et godt arbejde for at skabe 

sammenhæng til Brændgårdskolen og gøre det 

til et naturligt skolevalg. 

Vi sender info ud til alle forældre til 

skolemodne børn i distriktet.  

 

Dorte orienterede om undersøgelse af 

forældrenes skolevalg. Generel meget stor 

tilfredshed med lærernes engagement og det 

faglige niveau og ledelse. Et bekymringspunkt 

er elevsammensætningen, som et mindretal er 

bekymrede for udviklingen af.  

ordentlighed og bevidst 

arbejde med 

tværfaglighed – f.eks. 

Sagens dag. Disse ting 

gælder både BRÆ og TAK. 

• Der kan gøres en del mere 

vedr. PR. Galaxens 

hjemmeside - den bør 

opdateres.  

• Hvad med Facebook og 

Instagram? Vi har en FB-

profil, men bruger den 

ikke meget – 18 opslag 

siden sommerferien). Vi 

kunne evt. søge midler til 

en mere professionel 

målrettet præsentation.  

• Folder til biblioteket og 

andre steder! 

• Forslag til dagplejere om 

at bruge SFO-lokalerne 

om formiddagen.  

• Vi skal fortsætte med 

fokus på de gode historier 

i medierne – bevidste om 

at pressen altid synes det 

problematiske er mere 

interessant. 



  

Dagsorden Kommentarer/beskrivelse Beslutning Ansvarlig 
4. Valg til skolebestyrelse 

 

Jette orienterer om valget. Se vedlagte. 

Slavka og Helene er de eneste, der ikke er på 

valg. 

Alle andres valgperiode udløber. 

 

 

Vi vedtog at et evt. valg skal 

være elektronisk. 

TAK-forældrerepræsentanter 

Jens og Inger holder. Der skal 

aktivt søges efter nye fra TAK til 

at opstille. 

Dan og Tina genopstiller. Michala 

overvejer. 

Jette 

5. Undervisningsmiljø 

repræsentant (UMR) 

 

Lene fortalte om, at elever fra Elevrådet har 

været på virtuelt kursus i at være UMR. De kan 

være med på AMR-møder og skal engageres i 

trivselsarbejde (hvert år) og i UM-måling (hvert 

tredje år). God mingling mellem 

elevrådsrepræsentanterne fra TAK og BRÆ 

Opbakning fra bestyrelsen til, at 

det er 

elevrådsrepræsentanterne, der 

også er 

undervisningsmiljørepræ-

sentanter.  

Lene 

6. Præstationspres 

 

Artikel skolebørn Udsat til mødet i marts Dorte 

7. Timefordelingsplan 

 

 

Forslag til timefordelingsplan for 22/23 blev 

præsenteret. Sagens Dag i indskolingen er 1 x 

dansk, 2 x natur/teknik, 2 x billedkunst og 1 x 

religion samlet til en seks-lektioners dag i 

indskolingen. Forslag om også at indføre det i 

Mellemtrinnet hver uge. 

Skolebestyrelsen godkender 

oplægget til timefordelingsplan 

for både BRÆ og TAK og bakker 

op om at arbejde videre med 

tankerne om at implementere 

Sagens Dag også på 

mellemtrinnet. 

Dorte 

8. Økonomi Udsat  Jette 

9. Personale Der er pt. syv på barsel. Tillykke!  Det kan være 

svært at få løst vikariaterne tilfredsstillende, 

men det arbejdes der på højtryk for. 

 Dorte 



  

Dagsorden Kommentarer/beskrivelse Beslutning Ansvarlig 
 

APV blandt medarbejderne vidner om et 

virkeligt godt arbejdsmiljø og god trivsel! 

10.  Evt. 

 

Møder resten af skoleåret: 

 

Skolebestyrelsesmøder 

9. marts kl. 19-21 

21. april kl. 17-19 

30. maj kl. 19-21 

 

 

 

Ros til 3.-4. klasses klubben i SFO for godt 

arbejde med kreative aktiviteter og mindre 

skærm! 

 Dan 

 


